
EJWiekent

VERSLAG

Vergadering van 15 september 2014 tot 16 september 2014

Namiddag maandag 15 september

Aanwezig: Stef, Cedric, Jens, Sander C, Yanice, Kate, Kathleen, Fanne, Tom V, Niels, Sander Byl, Joni,
Kenny(van 17:54), Sander Bel(van 17:54), Anton(van 17:54) en Anne

Waarnemers: Quentin(tot 18:18), Carolyne(tot 18:18), Liselot, Lien(tot 18:18), Jari(tot 18:18), Tine(tot
18:18), Alexander(tot 18:18), Bram en Claudia(van 17:54 tot 18:18),

Verontschuldigd: Simon, Melissa N, Michiel, Giel, Eline, Yasmine, Arne, Lena, Marie, Robin, Tom VDE, Marlies,
Denis, Ruthger, Reinout, Melissa E en Arno

Afwezig: Jeroen

De vergadering wordt geopend om 16:43 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

De volgende zin: ’Cedric vindt ook dat we als presidium geen waarborg voor deze dingen moeten betalen.’ Wordt
verandert in: ’Sommigen vinden dat we als presidium geen waarborg voor deze dingen moeten betalen.’ Daarna
wordt het verslag van de vorige vergadering goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Teksten doorsturen posten infotonneke postenverantwoordelijken Ja
Flamugel aanvullen in de EHBO materiaal Nee
mogelijkheid aanvinken ontvangen wina’s weekly maphin bij inschrijving Webteam Nee
informatieve mail sturen naar alle winastudenten Presesduo Nee
Winawall toevoegen webteam Nee
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal Nee
wat als het vorige jaar niet gekweten is? IKZ Nee
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Mededelingen

� Vanavond eten we rijst met kerrie, zoetzure saus, kip en annanas. Stef maakt geen currysaus. Woensdag
eten we spaghetti. Donderdag eten we BBQ met frietjes. Morgen eten we spinaziestoemp met chipolata’s.
Donderdagmiddag etne we pannenkoeken, woensdag gewoon brood. Dinsdagmiddag gaan we croque’s
maken. We gaan ook brood halen bij een bakker.

� Nog niet iedereen heeft betaald, dit mag bij Joni. Ook de truien en de linten moeten nog betaald worden,
doe dit liefst zo snel mogelijk anders hebben we geen geld genoeg op de rekening.

� Algemene afspraken: geen alcohol tijdens de vergaderingen. De dranklijst hangt aan de muur, woensdag
wordt er een nieuwe op gehangen. En we gaan de eerstejaars niet aanzetten tot drinken.

� Tijdens de vakantie zijn er nogal wat heftige discussies geweest op facebook en via mail. Dit is soms erg
lastig, maar houd het wel netjes, ga dus niet mensen persoonlijk aanvallen, dit is namelijk niet bevoordelijk
voor de sfeer. We blijven een groepje vrienden die activiteiten organiseren en het moet wel leuk en gezellig
blijven.

� De volgende werkgroepen moeten de komende week nog samenzitten: IKZ, 24urenloop, themaweek en
continüıteit.

� Als er contracten moeten worden getekent, dan mag dit alleen door mensen die kernpresidium zijn. Let
daarbij ook op dat je tekent ’in naam van en rekening voor Wina Leuven vzw’ als dit er niet bij staat ben
je persoonlijk aansprakelijk. Dus zeker zien dat Wina Leuven vzw vermeld wordt. Deze nota moet nog
worden afgedrukt en ondertekent. Dit zal zo snel mogelijk gebeuren. Er gaat ook nog een mail over worden
gestuurd.

Coöptatie Carolyne

Carolyne stelt zich voor en geeft een motivatie. Ze vindt dat wina veel bijdraagt aan het studentenleven van een
wina student en zou hier ook graag in willen bijdragen. De post cultuur interesseert haar het meest. Ze bied ook
haar verontschuldiging aan voor hoe het allemaal gelopen is tijdens de zomer, het was eigenlijk ook niet haar fout
en zij dacht dat alles geregeld was.
Er worden een aantal vragen opgesteld:

� Wat zijn voor jou de voordelen van in het presidium stappen?

� Ben je ervan op de hoogte dat je ook op activiteiten, die niet door cultuur worden georganiseerd, moet
helpen?

� Wat is Ithaka?

� Voor wat staat Wina?

Er volgt een stemming en Carolyne wordt verkozen.

Verkiezing vrouwelijke ombuds

Kate en Lien nomineren zich.
Kate geeft een motivatie: Ik heb al veel ervaring in het presidium en weet dus ook goed waar er gemakkelijk
problemen kunnen ontstaan. Ik zou graag willen helpen deze problemen op te lossen, omdat ik het zelf ook fijn
vindt dat problemen opgelost geraken.
Lien geeft een motivatie: Ik wil eventueel ook wel ombuds zijn. Ik denk dat ik heel neutraal kan zijn, omdat ik
niet weet wat er vroeger al gebeurd is. Ik mis misschien wel een beetje de ervaring.
Er worden vragen opgesteld voor Kate en Lien:
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� Er wordt tussen persoon A en persoon B heftig gediscussieerd via facebook of mail en heel focus kan
meelezen. Ze vallen elkaar ook erg persoonlijk aan, wat doe je dan?

� Er worden spullen van de gang gebruikt, de gang is hier kwaad om, de persoon die dat heeft gedaan vind
dat deze spullen ook van wina zijn, wat doe je?

� Stel iemand stuurt systematisch tekstjes te laat door, Sander C reageert daar nogal fel op, en die persoon
reageert dan ook weer heftig daarop, wat doe je?

� Stel de situatie gaat jou persoonlijk aan hoe ga je het dan oplossen?

� Enkel aan Lien: Je zegt eventueel, wil je het dan wel echt?

Er volgt een stemming en Lien wordt verkozen.

Toneel Hans Baumers

Hans Baumers een ex-winees heeft een eigen toneel groep. Waar nog 2 andere ex-winezen en een ander persoon
deel van uit maken. Zij hebben ons gevraagd of zij op naam van Wina lokalen mogen reserveren bij de KU Leuven.
Als we dit gaan toestaan is het hetzelfde als zeggen iemand van ex-cantustrio mag met een paar vrienden gaan
cantussen op naam van wina. Wina is geen liefdadigheidsfonds. Er is wel een groot verschil tussen een cantus
en toneel. Bij een toneel repetitie gaat er niet gedronken worden. Hans heeft veel gedaan voor winatoneel. Het
zou bijna grof zijn als we hem nu niet zouden steunen. De reservatie is op naam van Wina, maar we maken een
compromie met hun, zodat mochten er kosten worden gemaakt is dit wel voor hun rekening. Door dit toe te staan
ga je iets creëren en gaan andere mensen dit misschien ook willen. Dan zou je elke winees dingen op naam van
wina moeten laten reserveren. We weten ook niets over de financiën, heeft dat toneel als doel om winst te maken
of niet, bijvoorbeeld. Ze hebben gezecht dat ze op nul willen draaien. Door dit toe te staan schenden we eigenlijk
ook het vertrouwen van de KUL. Winezen die komen vragen of ze een lokaal via ons mogen reserveren, dan is dat
alleen om de prijs te ontduiken. Als winezen op zoek zijn naar een lokaal, dan bieden wij dat eigenlijk al aan, want
we hebben de winaliving die we al verhuren aan onze leden. De lokalen van de KUL zijn niet van ons, dus die
kunnen we moeilijk gaan doorverhuren. De vraag is nu dus willen we een vervanglokaal voorzien als de winaliving
eigenlijk niet geschikt is. Als we zo gaan redeneren, geldt het dan ook voor ander materiaal wat wij niet hebben.
Wina bevordert activiteiten tussen winezen, dus dit kan ook door een lokaal te regelen dat geschikt is. Het blijft
dan een winezen dienst. Alleen worden cantussen dan al uitgesloten. De activiteiten die dan georganiseerd worden
hoeven niets met wina te maken te hebben en we weten ook nooit of deze winstgevend zijn of niet. Als we winezen
zien als mensen die een lidkaart kopen, dan zou elke randomer winees kunnen worden en op onze naam lokalen
kunnen huren. Dit toneel wil graag uit zijn verlies geraken door lokalen via ons te huren, dat zeggen ze, maar we
hebben niets gezien van hun financiën. We gaan in het algemeen stemmen: Als er winaleden met een groep van
meerderheid winees bij de KU Leuven een lokaal willen huren onder naam van wina, dan staan wij dit toe.

� Voor 4

� Tegen 11

� Onthouding 0

We staan het dus niet toe.

Kalender wijzigingen

� 17/03 b2u Argenta

� 19/02 boekenfestijn hierdoor wordt het eetstandje erplaatst naar dinsdag.

� 03/04 galabal
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� 11/11 massacantus

� 17-11 filmavond

� 18-11 scienticantus

� 20-2 verbroederingscantus

Aangezien nu de massacantus op 11 november valt, is er nog de mogelijkheid om op 10 november nog onze
originele cantus te laten doorgaan. Cantustrio zegt dat ze dit wel aan kunnen. Dit betekent dan wel dat we 3
cantussen hebben in 2 weken. De massacantus trekt wel ander volk als een gewone winacantus. De massacantus
trekt wel veel schachten, waardoor we op de winacantus wel minder schachten zullen hebben. De winacantus gaat
daarintegen veel oude zakken en veel mensen die veel cantussen trekken. Er moeten ook shiften gedaan worden
op de massacantus en de avond ervoor is er een testcantus waar iemand heen moet. De meesten zeggen dat als
ze voor een van de twee moeten kiezen ze toch de winacantus kiezen. Er wordt een stemming gehouden, gaan we
de cantus afschaffen:

� Voor 2

� Tegen 8

� Onthouding 4

Er gaat dus een winacantus doorgaan op 10 november.

Scienticafé

Er gaan 5 scienticafé’s doorgaan. We hebben het idee van Simon voorgesteld aan scientica, maar deze zijn hier
niet helemaal mee accoord gegaan. Het is nu zo dat wij een scienticafé helemaal alleen draaien en de andere
scienticafé’s worden gedraaid door de andere vier kringen van scientica. Dit is dus niet hetzelfde als het idee van
Simon waar iedere kring van scientica een scienticafé volledig zelf deed en er een samen werd gedaan. Zoals het
nu is, lijkt het erop alsof wij niet willen samenwerken met scientica en gewoon ons eigen ding willen doen. We
beslissen dus toch het oude systeem te behouden waarin alle scienticafé’s de shiften samen zijn met de andere
scientica kringen. Er is dan nog een scienticafé die in de cultuurtweedaagse valt, cultuur werkt hier nog ideeën
voor uit tegen volgende PV.

Ouderdag

Beheerraad heeft gezecht dat de departementen mee betalen aan de receptie. De cantus van de ouderdag kan
eventueel in de Pavo, maar ze hebben gezecht liever niet. Dus ofwel doen we het daar maar met het risico dat
de omwonende klagen, of we zoeken een andere locatie. De ouderdag cantus is een vrij rustige cantus, minder
zatte mensen. De helf drinkt namelijk water omdat die nog bob moeten zijn. Andere cantus zalen zijn vaak ook
duurder, dus als het toch mag is de Pavo beter. We denken dat de overlast van de ouderdagcantus minimaal is
en willen deze dus gewoon door laten gaan in de Pavo.

Ledentruien

We hebben gekozen om drie verschillende modellen te maken, dit kost wel duurder want voor elk model betaal
je een opstart bedrag. Dit betekent dat als we de truien voor 30 euro willen verkopen, we 14 ontwerpen moeten
bestellen. Het is misschien wel haalbaar om 42 truien te verkopen, omdat het nieuwe truien zijn. Er staat ook KU
Leuven op, dat ziet er proffessioneler uit. We kunnen dit aantal ook aankopen als opslag voor meerdere jaren. Als
we dat willen zouden we ook nog een ontwerp kunnen maken dat alles overkoepelt. Beheerraad kan de truien ook
betalen als het voor meerdere jaren is. Door dit te doen zadel je de volgende jaren niet per se met iets slechts op.
Er volgt een stemming of truien voor meerdere jaren kopen een goed idee is:
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� goed idee 11

� slecht idee 1

� onthouding 4

We gaan dus truien kopen voor meerdere jaren, als dit goed is voor beheerraad. We gaan werken op bestelling.
We pakken 30 euro als richtprijs. We gaan pasmodellen vragen. WE beslissen aan de hand van de bestellingen en
er gaat ondertussen gehoord worden bij beheerraad. Beheerraad beslist over de aantallen die we bestellen.
Wat betreft de ontwerpen kunnen we die van computer science hergebruiken. Kenny heeft iets gemaakt voor fysica.
Als we het op de inschrijfstand willen verkopen moeten we nog een ontwerp voor wiskunde maken deze week en
ook moet nog eens naar het ontwerp van fysica worden gekeken. Stef en Kenny gaan nog eens samenzitten deze
week om ontwerpen te maken, iedereen mag ideeën geven.
We zouden daar ook een wedstrijd van kunnen maken onder de leden. Dit is nu misschien een beetje laat als we de
truien al willen verkopen op de inschrijvingsstand. Als je mensen op voorstellen laat stemmen, dan gaan mensen
misschien de trui niet nemen omdat ze een ander ontwerp beter vonden dan degene die het is geworden. Het is
misschien een beetje te laat om nog een wedstrijd op te zetten. Er volgt een stemming willen we een wedstrijd
maken van de ontwerpen op de truien:

� Voor 3

� Tegen 10

� Onthouding 3

We maken dus gewoon zelf de ontwerpen. Iedereen mag nog ideeën geven. We gaan horen bij beheerraad en wij
voorzien het ontwerp zodat ze kunnen zien hoe de trui eruit komt te zien.

De vergadering wordt gesloten om 19:10 uur.

Avond maandag 15 september

Aanwezig: Stef, Cedric, Jens, Sander C, Yanice, Kate, Kathleen, Fanne, Tom V, Niels, Sander Byl, Joni,
Kenny, Sander Bel, Anton en Anne

Waarnemers: Quentin, Carolyne, Liselot, Lien, Yasmine, Jari, Tine, Eline, Alexander, Bram, Claudia

Verontschuldigd: Simon, Melissa N, Michiel, Giel, Arne, Lena, Marie, Robin, Tom VDE, Marlies, Denis, Ruthger,
Reinout, Melissa E en Arno

Afwezig: Jeroen

De vergadering wordt geopend om 21:50 uur.

Kelder

VGM is in de kelder gaan kijken, daar stonden gasflessen, die staan voorlopig bij Tom V op kot, even illegaal als
in de kelder. We zijn op zoek naar een nieuwe stockage plaats, daar wordt nog aan gewerkt.

Er is ook gekeken naar het contract van de kelder. Nu betalen wij 711 euro voor de living, de kelder en het
zijkot. Dit is eigenlijk helemaal niet duur voor de ruimte die we ervoor krijgen. VTK betaalt dezelfde prijs, maar
zij hebben een kleinere kelder. De verhuurder heeft nu gezecht dat ze dezelfde prijs willen nemen voor Wina als
voor VTK. Dit zou betekenen dat we naar 2500 euro zouden gaan, een prijsstijging van 400%. Normaal betalen
de departementen onze kelder, we zijn dus gaan horen of zij meer zouden kunnen betalen. Nu is het zo dat zij
een prijsstijging van 100 euro per departement zouden willen betalen, maar 2500 euro is te veel. Cedric is ook
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gaan samenzitten met de verhuurders, zijn voorstel is dat 1500 euro te vragen voor beide kelders die van VTK
en die van Wina. En dan binnen die 1500 euro een eerlijke verdeling maken qua ruimte zodat het voor ons wel
duurder is als voor VTK, maar dat de prijsstijging dan niet zo groot is als nu. Als de prijs zoveel omhoog gaan
gaan ze dan ook het vochtprobleem oplossen, want als ze een deftige prijs gaan vragen, moeten we daar ook wel
een deftige ruimte voor terug krijgen. Ze mogen onze kringruimten niet afpakken, loko is dus ook gecontacteerd
over deze prijsstijging. Normaal blijven namelijk alle kringruimten behouden, dus als we echt niet aan het geld
kunnen komen zouden we hier nog eens naar moeten kijken. Het wordt afwachten wat de verhuurder van de
studentenresidentie’s nu gaan zeggen op het voorstel van Cedric. De koten van de studentenresidentie’s worden
ook berekent op inkomen, waarom de ruimten van de kringen dan ook niet. Als ze de prijsstijging zouden faseren
kun je misschien nog wat meer geld halen bij de departementen. We kunnen beter nu afwachten wat er gezegd
gaat worden.

Wigoh-app

De ex-preses van Economica heeft een klein bedrijfjee opgericht die alle evenementen van alle kringen op een
rijtje zet. Ze hebben nu gevraagd of wij daaraan willen meedoen. De voorwaarden hiervoor zijn dat wij hun
logo op posters, flyers en affiches moeten drukken. Het logo moet ergens te zien zijn, dus bijvoorbeeld hun logo
ergens op de gang ophangen. We moeten ook een vermelding maken in het kringblaadje aan het begin van elk
semester. Het bedrijfje is ook een VZW, willen we nu meedoen aan de Wigoh-app of niet. Misschien zijn het
wat veel voorwaarden. Waarom zouden wij aan hun voorwaarden willen voldoen, om dan een hoop randomers op
de winabar te krijgen. Je kunt op de app ook aanduiden van welke kring je de activiteiten wilt volgen. Is het
voor ons echt nodig om aan zo’n app mee te doen. Via zo’n app zouden er echt nog wel mensen kunnen zijn die
komen en die anders niet zouden komen, omdat ze het nu zien op hun gsm. De voorwaarden zijn ook weer niet zo
hoog. Andere bedrijven betalen wel geld voor deze reclame en wij krijgen misschien 5 á 10 personen extra op een
activiteit. Bij een scientica TD zou zoiets wel kunnen helpen. Misschien moeten we dit naar scientica brengen.
Randommers op winaactiviteiten is niet per se slecht, want dat betekent wel dat wij meer geld krijgen. Mensen
gaan waarschijnlijk wel kijken naar gratis dingen en dan gaan wij vaker winalidkaarten moeten vragen. De app
is voor iedereen gratis. We doen onze activiteiten voor winaleden en niet voor heel Leuven. Het is ook zo dat
winastudenten gewoon wina tof vinden of niet, ze weten de activiteiten als ze naar de kalender kijken. Een app
maakt het gewoon heel makkelijk voor randommers. Je wilt een app zodat de winezen de activiteiten makkelijk
vinden en niet voor de randommers. Het contract van deze app is voor een jaar. Mensen kunnen ook op facebook
aan alle activiteiten komen als ze wina liken. Dit is toch nog net iets anders dan wina gewoon aanduiden in de
app, want op facebook moeten ze wel opzoek gaan naar wina. De meeste zullen dat niet doen. Het nadeel van
het aantal randommers is groter dan het voordeel van meer winezen op activiteiten. We kunnen dan beter zelf
een app maken. Er wordt een stemming gehouden willen we de wigoh-app gaan gebruiken:

� Voor 0

� Tegen 10

� Onthouding 6

We gaan niet meedoen met de wigoh-app.

Kunnen we ook in het algemeen stemmen over app’s, of we daar reclame voor maken of niet. We kunnen
dat misschien moeilijk zeggen omdat er heel veel verschillende soorten app’s zijn.
We nemen een concreet voorbeeld; Vorig jaar was er de KU Leuven app, dit is nu quivr geworden. Dit geeft
je lessenrooster, alma maaltijden en bib tijden en nog meer van dit soort dingen weer. Mogen we daar dan wel
reclame voor maken. Werkt de app deze keer wel? Dit is een hele andere soort app als de wigoh-app. Deze app
geeft (normaal gezien) je lessenrooster en dat is handig voor elke student. Bij de andere app wegen de nadelen niet
op tegen de voordelen. Hier is geen enkel nadeel aan voor ons. Dit is enkel een voordeel, quivr helpt bij onderwijs
en dat is ook een van de pijlers van Wina. Ook de sfeer is anders bij deze app, dit is een informatieve app, de
andere was een econoom die een bedrijfje probeert op te starten. Het bied een voordeel voor onze studenten, de
andere app niet. Je kunt dus niet in het algemeen voor app’s stemmen. We delen de flyers van de quivr app uit
op de inschrijvingsstand.
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Update PR

Argenta

Argenta is onze hoofdsponsor voor komend academiejaar. We krijgen 1000 euro en ze voorzien 400 promotiep-
aketten bestaande uit gadgets en flyers. Ze gaan dan ook een activiteit (B2U) doen, waar wij een receptie bij
voorzien.

Sagio

Sagio is ook een sponsor, ons logo komt op hun site, zij geven ons balpennen, potloden en latjes om uit te delen.
Ze willen ook een bar draaien voor ons, ze zullen dat in shiften doen met een verantwoordelijke van barteam erbij.
We hebben op presidium week gezegd dat we geen randommers achter de bar willen, willen we dit dan wel doen.
We kennen die mensen niet, dus misschien beter niet. Die mensen hebben vast niets slechts in de zin, want die
willen geen slechte naam krijgen. Er staat ook iemand van barteam bij en als er regelmatig geld uit de kas wordt
gehaald zou het in orde moeten komen. We kunnen hier enkel voordeel uit halen. Ze zijn met 5 tot 8 man. Iemand
van bar moet meedraaien, maar moet eigenlijk enkel op een stoel zitten en kijken. We beslissen dat we hiermee
accoord zijn. Sagio is ook bezig om een vrije vereniging te worden. Ze hebben ons gevraagd of wij voor willen
stemmen als het zo ver is. We hebben hierop gezegd dat we dit zullen beslissen als we de argumenten hebben
gehoord.

Knaekkaarten

Er zijn genoeg knaekkaarten dit jaar, zodat we die kunnen uitdelen in ons pakketje aan de leden van komend jaar.

Komende activiteiten

EJWiekent

Tegen half 12 komen de eerstejaars naar het station van Kalmthout. We gaan daar staan met de banner om de
eerstejaars te ontvangen. We nemen ook de lijst mee om te zien dat we iedereen hebben. Als iedereen hier is
gan we eten, na het eten doen we kennismakingsspelletjes. Daarna zal de test beginnen om 16uur, Michiel zal
ook hier zijn rond die tijd. Ga je de eerstejaars laten wachten met bierdrinken totdat de test gedaan is? Drinken
voor de test kan toch best, het is niet alsof ze daar iets achter gaan zoeken. We gaan niet van te voren zeggen
dat er een test komt, dan is het shock moment het beste. Het verhaal achter de test: De KU Leuven krijgt geld
per geslaagde student. Een deel van dat geld schuiven zij door naar de vereniging. De KU Leuven legt ons die
test op. We vertellen het pas vlak voor de test. De sterke drank voor Michiel is begroot. We moeten nog zorgen
voor stilo’s en papier. Dan gaat Michiel weg, we gaan eten, er gaan wat mensen mee om te verbeteren. Als
de test verbetert is, krijgt Cedric teleoon en komt Michiel terug. Michiel doet uitleg, dan gaan we herbegroten.
Drankspelletjes gaan we niet promoten. Normaal kunnen we bij het kampvuur zitten en delen we chocomel met
marshmellows uit. Om 9uur opstaan, 9:30 ontbijt, voormiddag spelletjes. Dan middageten, EJW tegen allen ze
hebben tot s’avonds om dit af te krijgen. We delen frisco’s uit als beloning. Dan gaan we eten en wordt de cantus
uitgelechd. Oude zakken betalen 4 euro voor water en 10 euro voor bier. De cantus begint om 20:30. De tweede
avond doe je best geen chocomel. Zijn er mensen om bij de eerstejaars te zitten die niet mee willen doen met de
cantus? Er moet nog iemand uit EJW gevonden worden. Gewisseld kan, maar er mag echt niemand heel dronken
worden, wees verantwoordelijk. We moeten om half 2 weg zijn uit het gebouw, dan moet alles opgeruimd zijn.
We beginnen om 9 uur met ontbijt. De eerstejaars gaan na het ontbijt weg.
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Varia

� Sander Byl: tetten.

� Sander C: Je kunt het infotonneke verbeteren op mijn laptop.

� Anton: Waar ligt mijn gsm.

� Kate: Om hoelaat begint morgen de PV en hoe laat de AV? PV: 10 uur en AV: 14:30 uur.

� Kathleen: Claudia is haar slaapzak vergeten. Ze mag bij Cedric komen liggen.

� Kenny: Gaat er iemand een kampvuur maken? Er is eigenlijk te weinig hout.

� Joni: We zijn vergeten de bakker te bellen.

� Fanne: Ik heb een nut gevonden voor overgebleven latjes: onderzetters.

� Cedric: Er is een hele zwarte handdoek wegens een pot. Zet dus niets meer op het lage vuur daar worden
de potten zwart van.

De vergadering wordt gesloten om 23:14 uur.

Voormiddag dinsdag 16 september

Aanwezig: Stef, Cedric, Jens, Sander C, Kate, Kathleen, Sander Bel, Yanice(tot 11:00), Fanne, Tom V,
Niels, Sander Byl, Joni, Kenny, Anton en Anne

Waarnemers: Quentin, Carolyne, Liselot, Yasmine, Jari, Alexander, Bram en Arne

Verontschuldigd: Simon, Melissa N, Michiel, Giel, Tine, Claudia, Eline, Lena, Lien, Marie, Robin, Tom VDE,
Marlies, Denis, Ruthger, Reinout, Melissa E en Arno

Afwezig: Jeroen

De vergadering wordt geopend om 10:42 uur.

Mededelingen

� Fanne heeft 4 kleine pompoenen voor de halloweenbar, misschien heeft hij ook een grote. Sander C heeft
ook pompoenen en wil ook wel graag pompoensoep maken.

� Dit jaar is het aantal personen in Cudi geen probleem, alleen zijn het dit jaar alleen master studenten. Naar
volgend jaar toe zou het dus wel gemakkelijk zijn als er iemand van de 2e of 3e bachelor ook zou helpen bij
de Cudi. Er kruipt niet veel tijd in en het is heel plezant om te doen.

Komende activiteiten

Inschrijfstandje

Alles hiervoor is wel in orde, er komt nog een shift bij om naar de winkel te gaan, er moet vooral drank gehaald
worden. Zorg zeker dat de shiften goed ingevuld zijn. Stella heeft niet laten weten of er veel dozen bekers bij
gaan zijn, we hebben gemaild maar geen antwoord gekregen. We moeten ook niet vergeten om de lege vaten
mee te geven aan de leverancier en ook de CO2 flessen van Tom. Dit moeten we wel dinsdag doen dan. Er
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is een computerlokaal gereserveerd voor de voorinschrijving. De rondleiding van EJW is nog niet in orde, maar
EJW zorgt dat het in orde komt. De drankbonnetjes moeten nog gehaald worden bij LOKO. De bordjes voor de
rondleiding moeten nog aangevraagd worden. Cudi wil tijdens de infosessie een uitleg geven.

EJW @ oude markt

We gaan naar de oude markt, er is geen stamcafé, presesduo is hier niet meer voor gaan horen, maar er zijn toch
geen café’s die dat nog willen doen. Kijk naar welk café je gaat, misschien terug naar de plaza, want daar is het
goedkoop en kun je schotels bestellen waardoor de pintjes nog goedkoper zijn. Ga wel van te horen of het mogelijk
is. Laat ook aan de eerste jaars weten waar het is.

EJW spelletjesavond

We hebben cocktails aan 70 cent. Het lokaal moet nog gereserveerd worden. Dat gaan we straks doen, zodat het
nog op tijd gebeurd. Begin ook zeker op tijd met opbouwen, anders dan kom je te laat en zijn er al eerste jaars,
dat zou jammer zijn.

pré-bar-activiteit

Het heet de survival of EJW. Met mooi weer gaan we buiten kubb spelen. Als er veel volk is kunnen we nog met
een bal gaan schieten. Met slecht weer gaan we de living reserveren en binnen spelletjes doen. Dit keer dan geen
bordspelletjes, maar groepsspelletjes. We doen dat in twee groepen en de winnende groep krijgt de toffe hoedjes,
de andere groep krijgt de stomme hoedjes. Er zullen ook chips, nootjes en een bak bier zijn.

Openingsbar

Dit is allemaal in orde. Het RC is voor alle bars al geregeld. We hebben hem vroeger met de verkoop. Op de
openingsbar is er vodkacola voor 1 euro en twee vodkacola’s voor 1,5 euo. Ook is er kiddivodka. Er zullen ook
chips en nootjes zijn.

EJW BBQ

RC moet nog geregeld worden. De inschrijvingen voor de BBQ moeten zeker tegen maandag online staan. Ook
de shiften moeten nog online komen. Er is nog geen dessertje inbegroot, maar ze gaan dit wel nog proberen te
halen als het haalbaar is. Vergeet ook niet het RC te reserveren.

Activiteiten in de nabije toekomst

Doop

De aanvraag voor de arena is gedaan, maar die is al gegeven aan Apoloon. De doop kan daar dus niet doorgaan.
We moeten ergens anders heen gaan met de schachten. Het nadeel is dus dat de schachten een fiets zullen
moeten hebben. Tom heeft een speelbos gevonden waar we naar toe zouden kunnen gaan. Er is daar ook een
chiro in de buurt met een pleintje, om die te huren kost dit 50 euro en 100 euro waarborg. Er is ook gemaild
naar de boswachter, maar die heeft nog niet gereageerd. Toen Tom daarnaar heeft gebeld hebben die ook gewoon
opgehangen zonder te antwoorden. Het bos is in de richting van de Pavo. We kunnen niet op de dag zelf nog
beslissen of we het pleintje van de chiro willen gebruiken. Dus als we dat willen moeten we dat nu beslissen. We
beslissen om voor het speelbos te gaan en het daar gewoon proper achter te laten. We gaan nog wel proberen om
contact te krijgen met de boswachter. Tom heeft al een verhaaltje voor de verkoop.
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24urenloop

We hebben het loopstandje naast dat van vorig jaar, dus zonder in de weg staande palen. Dit jaar worden er
prijzen uitgereikt voor de catagoriën: beste promofilmpje, mooiste mascotte, prijskwaliteit eetstandje en er komt
een jury van alma en een bekende kok; creatiefste loopstandje; beste totaal pakket er moet dus een thema komen.
Kunnen we geen bicky kostuum vragen bij van zon voor de mascotte, Cedric wil die dan wel aandoen. We kunnen
spandoeken uitdelen aan supporters. Er zal ook weer een DJ contest zijn. We moeten ook een BV uitnodigen, we
kunnen proberen om de weerman te contacteren. Het voorstel van de stellingen is haalbaar, Jens en Sander Byl
gaan het uittekenen. We gaan samen met VTK bestellen. We willen een tekening maken en dan doorsturen en
vragen wat we daar voor nodig hebben, want het boekje is nogal moeilijk. Het verbeteren van de broodjes, door
ze op te warmen, is niet haalbaar. Dit duurt namelijk te lang. De augurken zou nog wel kunnen.

Kerstfeestje

We zijn bij OHL geweest, die hebben geen borden en bestek. De zaal huren is 600 euro, dat is volgens hen de
enige zaal die we kunnen huren. De drank is heel duur en daardoor is het een beetje onhaalbaar. In alma moeten
we als we willen gourmetten ook huur betalen, dat zou dan 750 euro zijn. Als we een deel van het eten bij alma
bestellen kan het zijn dat de huur minder is, maar dat weten we nog niet. Er wel iets gevonden voor de gourmet.
We hopen dat alma de huur verlaagt. We moeten dan sowieso de prijs wel verhogen van 15 euro naar 18 euro
voor de leden en naar 20 euro voor niet leden. We weten ook niet of gourmet in alma wel mag. We weten dit
allemaal pas vrijdag, we weten dan ook meer over de prijs als we een deel eten bij alma gaan halen.

Cultuurreis

Het is niet echt nuttig om een tussenstop te maken, want we kunnen of geen interessante stopplaats vinden en
anders moeten we stoppen na 12 uur en dan is het nog maar 2 uur naar Praag. Dan heeft de tussenstop dus
niet veel zin. We zouden dus wel opnieuw kunnen overwegen om met het vliegtuig te gaan, want het vliegtuig is
niet duurder dan de bus. Alleen zitten we dan weer met het probleem van vorig jaar dat we genoeg mensen mee
moeten krijgen. We kunnen ook zeggen dat we de inschrijvingen heel vroeg sluiten. Er moet ook nog een pooster
gemaakt worden. We willen het probleem van vorig jaar proberen te vermijden. De bus heeft geen minimum
aantal personen maar doet er ongeveer 14 uur over. Als je met het vliegtuig plek genoeg wil hebben moet je vroeg
boeken. Je moet niet echt rekening houden met de eerstejaars, want die gaan toch bijna nooit mee. Er wordt
een indicatieve pijling gehouden voor vliegtuig of bus, deze komt ongeveer gelijk uit. Er is 4 man gëınteresseerd
om mee te gaan. Die mensen vinden het beter om met het vliegtuig te gaan omdat je dan meer tijd in Praag
bent. Zeker als het even duur is, dan is het vliegtuig beter. We moeten de mensen dan wel vroeg in het jaar laten
inschrijven. Na de inschrijvingen gaan we pas vliegtickets boeken. Posters meoten deze week nog in orde worden
gebracht. Bijboeken gaat altijd. We plannen het infomoment op 2 oktober.

Lenteconcert

De Pieter de Somer aula is eigenlijk volgeboekt de twee weken voor de paasvakantie. Er is namelijk een repetitie
op een van onze optie’s en op de tweede optie is het arenberorkest. We hebben dus nog geen locatie voor het
lenteconcert. Simon kan misschien mailen met de mensen van het arenbergorkest, zij kunnen dan misschien gaan
repeteren in het Stuk. Anders kunnen we nog kijken naar de aula van gasthuisberg, daar staat wel geen piano. Ook
is het zo dat het lenteconcert dit jaar 30 jaar bestaat. We willen daar dus wel iets speciaals mee doen. Ideeën: de
presentator van het eerste lenteconcert uitnodigen en die laten presenteren samen met iemand van onze generatie;
iets heel speciaal doen met de gouden krijtjes; misschien gouden krijtjes uitdelen voor beste carrière of iets anders
wat al voor langere tijd is. Vorig jaar waren de opdrachten misschien iets te overdreven voor de proffen. Misschien
kunnen we nog winabier geven, maar waarschijnlijk is het tegen dan vervallen. We kunnen wel taart doen. Als er
nog ideeën zijn mail dan naar cultuur@wina.be
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Themaweek

We willen hier nu vast de activiteiten voor vastleggen.
De ideeën voor de sportactiviteit zijn: zwaardvechten(schermen), boogschieten, kubbtoernooi, steekspel op de
fiets. Het steekspel op de fiets is misschien te gevaarlijk. Schermen kunnen we makkelijk organiseren via de KUL,
boogschieten waarschijnlijk ook. Iedereen vind schermen tof, dus we gaan schermen. Kubb kan nog gedaan worden
bij de eetstand, als randactiviteit.
De ideeën voor de cultuuractiviteit zijn: pottenbakken, volksdans, bezoek sint pieterskerk. Shana organiseert de
week voor de themaweek een dansavond, dus misschien is volksdansen dan niet zo leuk. Volksdansen is wel iets
totaal anders als dat wat Shana gaat doen. Pottenbakken was vorig jaar een probleem om te organiseren. Ze
konden namelijk geen geschikte zaal vinden. Misschien moeten we het nog eens proberen bij het SLAK, daar kan
het waarschijnlijk wel. We gaan pottenbakken als dit haalbaar is.
De bar wordt de ridders en jonkvrouwenbar. Als ideeën hiervoor zijn nog bierpotten, kippenbillen frituren(eventueel
kipnuggets), als je verkleed komt krijg je iets is misschien ook leuk.
De ideeën voor de eetstand van GAK: Taart op houten karren, maaltijdsoep, Cedric komt verkleed als minstreel
een verhaal vertellen op muziek en Stef komt als nar en doet er een dansje bij, rat op een stokje, hooibalen om
op te zitten, BBQ middeleeuws, stoemp met worst. Eigenlijk is het verhaaltje dat Cedric gaat vertellen nog wel
cool. Joni kan wel zorgen voor verkleed kleren. Stef en Cedric gaan accoord als Joni de verkleed kleren regeld.
Aangezien er al veel BBQ’s zijn bij wina is het misschien leuker om stoemp met worst te doen. Stoemp is niet
zo moeilijk te maken. Dan hebben we weer eens iets anders. We kiezen om voor stoemp met worst te gaan. Als
randactiviteit hebben we dus kubb. En hopelijk een verhaaltje van Cedric en een dansje van Stef.

Winabier

Er is nog heel veel winabier over, zijn er ideeën zodat we hier nog vanaf geraken. Winabier gratis weggeven op
de bar, dan moet dat wel inbegroot worden. Aanprijzen en verkopen op het inschrijvingsstandje. De bierpotten
kunnen verkocht worden op de cantus. Winabier in flessen verkopen op de bar. Flessen laten bestellen op de
website. Op de bar een stuk of 10 flessen meenemen zodat we het verkocht krijgen. Op het inschrijvingsstandje
een winabierpromootstandje maken. Op elke activiteit sowieso wat flessen meepakken om te verkopen wanneer
dit mogelijk is. Delivery systeem om op het cité flessen af te leveren. Misschien kunnen we nog een keer met
de bolderkar op de campus gaan rondrijden. Ouderdagcantus kunnen we ook nog dingen verkopen. Ook op de
verbroederingscantus kunnen we bier verkopen. Gewoon altijd het winabier promoten.

Varia

� Joni: Kenny wil je het t-shirt van Reinout niet uit doen, dat is nieuw, als je erop morst is het niet nieuw.

� Quentin: Wil er iemand koffie?

� Kathleen: Als je je voorinschrijft, op de hoogte van winaweekend moet eraf, actipuntje voor webteam.

� Anton: Wil een stemming borsten of billen, dit gaan we niet doen.

� Sander C: Gang samenzitten na deze vergadering.

� Sander Byl: tetten.

� Jari: Reinout mag kiezen welk t-shirt hij aan wil doen.

� Stef: Vandaag doet EJW alle afwas. Koken doen vrijwilligers. Anton bakt croques voor 30 man.

� Cedric: Straks is het AV, Anne E heeft zich verontschuldigd.
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Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Flamugel aanvullen in de EHBO materiaal 15/09/2014
mogelijkheid aanvinken ontvangen wina’s weekly maphin bij inschrijving Webteam 22/09/2014
informatieve mail sturen naar alle winastudenten Presesduo 22/09/2014
Winawall toevoegen webteam 22/09/2014
oude kapotte rommel naar containerpark Materiaal 30/09/2014
wat als het vorige jaar niet gekweten is? IKZ 01/06/2015
PV’s vallen soms samen met andere dingen kernraad 28/09/2014
Thema scienticafé in tweedaagse Cultuur 28/09/2014
Winaweekend weg bij voorinschrijving webteam 22/09/2014

De vergadering wordt gesloten om 12:36 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 28 september 2014 om 22:00 uur in Winaliving.
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